



Originals

Spring Craft Sale / Vente
d'artisanat de printemps

Welcome to the 2024 Originals Spring Craft Sale Presented by Signatures! Here are a few details about the show that will be helpful to you over the weekend.

*Move-in & Set-Up *HALL 3**

Move-in is today, Wednesday, April 3rd until 6 p.m. with set-up continuing until 8 p.m. Final set-up may be completed tomorrow from 8 a.m. to 9:30 a.m. All booths must be ready for show open at 10 a.m.

Show Dates & Hours

Thursday and Friday 10 a.m. to 9 p.m., Saturday 10 a.m. to 6 p.m. and Sunday 10 a.m. to 5 p.m. ***Please be on time and wear your exhibitor badge; the public is anxiously waiting to meet you!***

Building Access for Exhibitors

The building will be open at 8 a.m. on Thursday and at 9 a.m. on Friday, Saturday & Sunday. Early access to the hall will be through the **main entrance only**. If you need to re-stock, please inform us on your arrival and we will open the back doors for you to drop off goods. The use of large dollies is not permitted due to carpeting.

Admission Prices & Promotions

General admission is \$10.00, Seniors (65+) is \$8.00 and ages 17 and under are free.

Thursday - 50% off general admission after 5 p.m.

Friday - In partnership with Dunrobin Distilleries, Casa-Dea Estates Winery and Kichesippi Beer Co., admission price after 5 p.m. includes an alcoholic beverage from the bar (*conditions apply).

Free re-admission is available at the readmission desk at the front of the show.

Show Entrance

There is only one entrance by the admission area.

Exhibitor Badges & Will-Call

Badges for staff arriving during show hours and show tickets should be left at the ticket booth for their collection upon arrival.

Gift Certificate Giveaways!!!

On social media and as part of our daily prize draws each day of the show, we will giving away gift certificates to shop at the show! ***You are to accept these as cash for purchases only***. The certificates have no cash value to anyone, but exhibitors and no change is to be given to the customer as we want the winning customer to spend all the money at the show.

Example: If the customer buys a \$20 item and presents a \$25 gift certificate to pay, you do not give the customer \$5 back. We will give you the full value of the certificate.

This is an opportunity for you to upsell, so the customer uses the entire value by buying more and paying the difference with regular currency. Exhibitors who accept gift certificates must redeem them for cash at the show office before 4:30 p.m. on Sunday. We will have a sample of the certificate if you wish to see it.



Originals

Spring Craft Sale / Vente
d'artisanat de printemps

Concession

There is a concession counter operated by the EY Centre at the front of the show. Concessions may not be open during move-in.

Move-out Procedure

Move-out begins **after** the show closes at 5 p.m. on Sunday, April 7th. Exhibitors are not permitted to begin loading out any stock, empty containers, etc. before the show closes to the public and before the aisle carpet has been rolled up. Move-out procedures are as follows:

- Dismantle your display completely in your booth space, pack your goods for transport and leave them in your booth. **Do not take a show dolly to tear down on.**
- Bring your vehicle to the move-out doors.
- Take a dolly, go to your booth and load your goods. **Dollies are not permitted in the facility lobbies; exhibitors must hand carry their goods if moving out through the front doors.**
- Load your vehicle as quickly as possible.
- Return the dolly to the move-out area.

Move your vehicle from the move-out doors.

A limited number of dollies will be available. Bringing your own dolly can help speed up the move-out process.

NOTE: Move-out through the front doors of the building is not permitted. Vehicles may not park in the fire lane. If you decide to go out the front doors, you will have to hand carry to the parking lot.

For exhibitors shipping out, please pack your skids or crates and leave them in your booth area with your paperwork. Please make sure that your shipper is aware that freight **must be picked up Sunday night without exception.**

IMPORTANT: Children under the age of 15 are not permitted in the exhibit hall during move-in/out for liability and safety reasons.

Renewal for 2025 Show

On Saturday, you will be emailed a link to the Priority Application Form for the 2025 Originals Spring Craft Sale. You will have until **September 1st, 2024** to take advantage of your priority status and submit your application. If you have any questions about this or require guidance to complete the form, please see our staff in the show office.

Applications for other Signatures Shows

If you are interested in participating in any of our Fall 2024 shows or the By Hand Gift Show in August, applications are available NOW at signatures.ca!

Thank you for joining us, have a great show!



Originals

Spring Craft Sale / Vente
d'artisanat de printemps

Bienvenue à Originals – Vente d'artisanat de printemps 2024 présentée par Signatures! Voici quelques détails qui seront utiles durant les prochains jours.

*Emménagement et Montage *SALLE 3**

L'emménagement c'est aujourd'hui, mercredi 3 avril, jusqu'à 18 h; le montage se poursuit jusqu'à 20 h. Le montage continue demain dès 8 h. Votre kiosque doit être prêts pour l'ouverture du salon à 10 h.

Heures du salon

Judi et vendredi de 10 h à 21 h, samedi de 10 h à 18 h et dimanche de 10 h à 17 h. **Soyez à l'heure et portez votre laissez-passer d'exposant; le public attend impatiemment de vous rencontrer!**

Accès à l'édifice pour les exposants

L'édifice sera ouvert à 8 h le jeudi et 9 h le vendredi, samedi et dimanche. L'accès sera par **l'entrée principale seulement**. Si vous avez besoin de réapprovisionner vos kiosques, avisez-nous à l'entrée et nous ouvrirons les portes arrière pour vous. Vous ne pouvez pas utiliser les gros chariots à cause des tapis.

Admission et promotions

Admission Générale 10,00 \$, Aînés (65+) 8,00 \$ et pour les enfants de 17 ans ou moins – admission gratuite.

Judi – 50% sur l'admission général après 17 h

Vendredi - En partenariat avec Dunrobin Distilleries, Casa-Dea Estates Winery et Kichesippi Beer Co., après 17 h, le prix d'admission comprend une boisson alcoolisée au bar (*conditions applicables).

La réadmission gratuite est disponible au comptoir de réadmission situé à l'avant du salon.

Entrée du salon

Il n'y a qu'une seule entrée par la zone d'admission.

Laissez-passer pour employés ou billets

Les laissez-passer des employés qui arrivent pendant les heures d'ouverture et les billets de salon doivent être laissés à la billetterie pour leur collection.

Tirages chèques-cadeaux!!!

Au cours de chacun des quatre (4) jours du salon, nous aurons un tirage quotidien de prix qui comprendra des chèques-cadeaux pour magasiner au salon! **Vous devez accepter ces chèques comme argent pour des achats.** Les certificats n'ont aucune valeur monétaire pour quiconque, à l'exception des exposants, et aucune monnaie n'est rendue au client; le but est qu'il dépense la valeur totale à vos kiosques.

Exemple : Si le client achète un article de 20 \$ et présente un chèque-cadeau de 25 \$ pour payer, vous ne lui rendez pas 5 \$. Nous vous remettons la valeur totale du certificat.

C'est l'occasion pour vous de faire des ventes supplémentaires, afin que le client utilise la totalité de la valeur en achetant plus et payant la différence avec de l'argent normal. Les exposants qui acceptent les chèques-cadeaux doivent les échanger pour l'argent avant 16 h 30 le dimanche. Nous aurons un échantillon du certificat si vous souhaitez le voir.



Originals

Spring Craft Sale / Vente
d'artisanat de printemps

Café

Un café géré par le Centre EY se trouve à l'avant du salon. Il se peut que les concessions ne soient pas ouvertes pendant l'emménagement.

Procédures de démontage

Le démontage débutera **après** la fermeture du salon à 17 h le dimanche 7 avril. Il n'est pas permis de retirer aucune boîte, marchandise, etc. avant que le salon soit fermé au public et que le tapis ait été retiré des allées. Nous vous demandons de suivre les directives suivantes :

- Démontez complètement votre kiosque et emballez vos marchandises pour le transport en les laissant dans votre espace. **Ne prenez pas un chariot de salon pour démonter votre kiosque.**
- Amenez votre véhicule aux portes en arrière.
- Prenez un chariot, allez à votre kiosque et chargez vos marchandises. **Les chariots ne sont pas autorisés dans la zone d'entrée de la bâtisse; les exposants doivent porter leurs marchandises à la main s'ils sortent par les portes d'entrée.**
- Chargez votre véhicule le plus rapidement possible et ramenez le chariot.
- Déplacez votre véhicule des portes de sortie.

Un nombre limité de chariots sera disponible. Vous pouvez apporter votre propre chariot afin d'accélérer le processus de démontage.

À NOTER : Le déménagement par les portes avant de l'édifice n'est pas permis. Les véhicules ne peuvent se stationner dans la voie d'accès pour urgences. Si vous choisissez de déménager de cette façon, vous devrez porter vos biens à la main au stationnement.

Pour les exposants qui expédient leurs marchandises, veuillez emballer vos palettes ou caisses et les laisser dans votre espace de kiosque avec vos documents. Assurez-vous que votre expéditeur est au courant que le fret **doit être récupéré le dimanche soir sans exception.**

IMPORTANT - Pour des raisons de responsabilité et de sécurité, les enfants de moins de 15 ans ne sont pas autorisés dans la salle d'exposition pendant les opérations de montage/démontage.

Renouvellement pour le salon de 2025

Vous recevrez un courriel samedi avec un lien vers le formulaire de demande prioritaire pour Originals – La Vente d'artisanat du printemps 2025. Vous avez jusqu'au **1^{er} septembre 2024** pour prendre avantage de votre priorité et de compléter la demande. Si vous avez des questions ou si vous avez besoin d'aide pour compléter la demande, venez nous voir au comptoir à l'avant du salon.

Inscription pour d'autres salons Signatures

Si vous êtes intéressés à participer à nos salons d'automne 2024 ou au salon By Hand en août, les demandes sont disponibles MAINTENANT au signatures.ca.

Merci d'être avec nous et bon salon!